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ЗАЩО ДПС И ГЕРБ 
БРАНЯТ КЕВР С 

ИЗТЕКЛИЯ ПРЕДИ 
2 Г. МАНДАТ?

МЪДРОСТ НА ДЕНЯ
Каквото е възпитанието 
на човека, такъв му е и 
характерът, такива са и 
делата му, такъв му е и 
целият живот

Васил Друмев

НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ
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ЗАД БГ 
КОРУПЦИЯТА  
СТОЯТ ОКОЛО 

20 ДУШИ: ПЕТКОВ  
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ГЛАВНИЯТ 
ПРОКУРОР 
ИВАН ГЕШЕВ:

НЕ СЪМ 
ТЕЛЕВИЗИОННА 
ЗВЕЗДА, ЗА ДА 
МЕ ХАРЕСВАТ

ЗАЩО Е ОПАСНА 
МАНИЯТА С 

КИТАЙСКИТЕ БАЛОНИ, 
ЗАРИБЯВАЩА 

ТИЙНЕЙДЖЪРИТЕ 
С УПОЙКА?

Очите на Юпитер

Матусал е най-старата
жива аквариумна

риба в света

Германски художник рисува 
панорамна картина 

с площ от 360 кв. метра

Лебед блокира
движението на метрото

в Лондон

В Силистра откриха мястото, 
където е поставен първият 

камък на Дуросторум

Продават на търг
рядка картина

на Ботичели

стр.5

Вдигат 
лихвите, 

за да 
стопят 

инфлацията 
наполовина 

до края 
на годинатаСистемата Juno на НАСА отсне най-добрите фотоси на титана 

на Слънчевата система Юпитер, който е 2 и половина пъти 
по-голям от всички други планети, взети заедно.
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„Промените в съдебната 
реформа трябва да се слу-
чат максимално бързо, но в 
рамките на закона”, заяви 
българският премиер Ки-
рил Петков в Брюксел. Той 
и главният прокурор Иван 
Гешев бяха изслушани поот-
делно от групата LIBE, коя-
то следи за демокрацията, 
върховенството на правото 
и основните права в Европей-
ския парламент (ЕП). Заедно 
с тях в заседанието се вклю-
чиха и министрите на пра-
восъдието и на културата 
Надежда Йорданова и Атанас 
Атанасов.

„В Плана за възстановява-
не и развитие е заложено, че 
главният прокурор вече няма 
да бъде недосегаем”, обяви 
премиерът. "Ще има съдия, 
който ще изпълнява времен-
но длъжността на прокурор, 
а после ще се връща като съ-
дия. Няма да има конфликт 
на интереси. Нашето наме-
рение като коалиция е роля-
та на главния прокурор да 
бъде променена - той ще 
стане администратор. Не 
ни трябва още едно ниво 

в Прокуратурата, а рабо-
теща институция", добави 
той. „С други думи конфлик-
тът на интереси няма да го 
има”, обясни той.

Във връзка с настояването 
на Гешев да има засилен мони-
торинг върху страната ни по 
отношение на върховенство-
то на закона, Петков обясни, 
че това всъщност е желание-
то и на управляващите. 

„В службите у нас има 
"едно лидерство на най-ви-
сок етаж, както например 
в ДАНС",  посочи премиерът. 
„Кадруването надолу обаче 
се е случвало през всичките 
тези години на всички ета-
жи”, констатира той.

Петков коментира, че на 
изслушването пред група-
та LIBE не е бил попитан за 
Делян Пеевски и закона Маг-

нитски, но заяви: "Според 
мен хората, които стоят 
зад корупцията в България, 
са около 20 души".

"Няма как през общи ша-
блони и думи да се избяга от 
липсата на добро правосъ-
дие в България. На всички 
е ясно, че държавното об-
винение не работи добре", 
добави премиерът. „Трябва 
ни работеща прокуратура, 

“Всички вярват, че новото българско правителство 
ще има силата да доведе реформите докрай”, зая-
ви евродепутатът Елена Йончева пред журналисти 
в Брюксел след изслушването на премиера Кирил 
Петков и главния прокурор Иван Гешев в ЕП.
По нейните думи на закритото заседание е имало 
въпроси за предстоящата у нас съдебна рефор-
ма, за борбата с корупцията по високите етажи 
на властта, за корупцията в пътното строителство. Тя цитира данни, 
според които България всяка година губи 11 млрд. евро от корупция и 
пропуснати ползи.
„Евродепутатите имат големи очаквания от българското правителство, 
за първи път се получи открит диалог”, отбеляза Йончева. 
Тя коментира, че за успешно разкриване на тежки корупционни схеми, съ-
дебната реформа е задължително, но недостатъчно условие. Евродепутатът 
поясни, че ще бъдат необходими и допълнителни законодателни промени.

>>РАБОТИ СЕ АКТИВНО ПО ТЕМАТА 
ПРАВОСЪДИЕ: ЙОРДАНОВА 

  Зад БГ корупцията 
около 20 души: Петков 

Министърът на правосъдието 
Надежда Йорданова се срещна 
с Хуан Лопес Агилар – шеф на 
Комисията по граждански свободи, 
правосъдие и вътрешни работи 
(LIBE), информират от Министер-
ството на правосъдието.
Фокусът на разговора им бе съдеб-
ната реформа и върховенство на 
правото в България.
“Българското правителство работи 
усилено по темата за борбата с 
корупцията и преструктурирането на 
антикорупционния орган, укрепване 
на независимостта на съдиите, въ-
веждане на отчетност и отговорност 
на главния прокурор и подобряване 

на достъпа до правосъдие на граж-
даните”, заяви Йорданова на срещата.
Агилар на свой ред изрази надежда 
за успешното развитие на реформите 
в България и пожела успех в реализи-
рането на амбициозната програма на 
правителството.
Срещата на Йорданова с председа-
теля на LIBE е в рамките на работното 
й посещение в Брюксел. Заедно с 
премиера Кирил Петков и министъ-
рът на културата Атанас Атанасов, тя 
посети белгийската столица, където 
участва в заседание на Групата за 
наблюдение на демокрацията, вър-
ховенството на закона и основните 
права към Комисията LIBE.

Обвинител №1 
става просто 

администратор, 
сече премиерът

>>ГУБИМ ПО €11 МЛРД. ОТ 
ЗЛОУПОТРЕБИ ЗА 1 Г.: ЙОНЧЕВА 
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 стоят 
 пред ЕП

а не четвърто ниво в прокура-
турата. Така че главният про-
курор става администратор”, 
повтори Петков и посочи, че 
евродепутатите са видели и 
разбрали желанието за рефор-
ма от страна на новото пра-
вителство.

"Прозрачността е най-
добрият начин да се бори 
всякакъв вид корупция. Ев-
ропейските институции 
разбраха, че имаме истин-
ски намерения и не ни липсва 
мотивация. Надявам се, че с 
промяната в КПКОНПИ ще 
имаме реален инструмент да 
действаме срещу корупция-
та и част от измамите. Иде-
ите ни за промяна на ВСС и 
начина, по който те правят 
атестации за нови кандида-
ти, също са въпрос на време. 
Единствено ни трябва тър-
пението на всички наши из-
биратели и да вярват, че ра-
ботим целенасочено това да 

се случи", каза още той. 
“Няма как да излъжете ев-

ропейските институции”, 
заяви Петков след изслушване-
то. "Те (LIBE) видяха, че един 
от първите ни закони ще бъде 
за КПКОМПИ", посочи той.

"Ние правим разследвания, 
но трябва да си подготвим 
доказателствата, за да взе-
мем тежките решения, неза-
висимо каква е цената", каза 
още той.

Ипосочи, че евродепутатите 
са видели и са разбрали жела-
нието за реформа от страна 
на новото правителство.

Премиерът призова обще-
ството „да не се фрустрира“, 
защото управлението е само 
на месец и половина. „Оттук  
- нататък няма да има човек 
над закона или някой на мен да 
ми се обади и да каже "този не 
трябва да се пипа“, каза още 
Петков.

Още на стр. 4

“Настояваме всички кадри, кои-
то управляват публичен ресурс 
и са свързани с ДПС, да бъдат 
уволнени”, заяви депутатът от 
движението Халил Летифов в 
официална позиция в НС. Пово-
дът за коментара са "внушения", 
които според Сараите, се "ти-
ражират от Иво Прокопиев", че 
техни кадри ще ръководят ВиК.
"Това са лъжи, които за пореден 
път целят да направят внуше-

ние по адрес на ДПС“, обявиха 
още от партията.
Повод за думите на Летифов 
е публикация в Mediapool, 
публикувана на 26 януари, от 
която става ясно, че назначе-
ното наскоро ръководство 
е свързано с ДПС. За шеф на 
ВиК е избран Кънчо Кънчев, за 
председател на директорския 
борд е назначена Ася Стоянова, 
а за зам. – Ивайло Ванков.

>>УВОЛНЕТЕ ВСИЧКИ НАШИ 
ВЪВ ВЛАСТТА: ДПС

>>ГЕРБ ДАВА КАЦАРОВ НА ПРОКУРОР
Депутатът от ГЕРБ и бивш 
здравен министър Костадин 
Ангелов-Ботокса дава другия 
ексшеф на МЗ Стойчо Кацаров на 
прокуратурата заради неупраж-
нен контрол върху уволения 
директор на Правителствена 
болница Радосвет Горнев.
“Получихме тревожни данни за 
Лозенец, а именно действия на 
шефа на лечебното заведение, 
който беше назначен от Кацаров 
и след това освободен от минис-
тър Сербезова”, обяви Ангелов в 
НС. Горнев бил сключил сам със 
себе си трудов договор и така си 
давал заплата, което е довело до 
злоупотреба с публични сред-
ства в размер на над 40 хил. лв. 
Напомняме, че както 19' много-
кратно писа, и самият Ангелов в 
качеството си на шеф на Алек-
сандровската болница бе уличен 

в конфликт на интерси и непра-
вомерен харч в особено големи 
размери. Общо, за времето на 
управлението на Ботокса, от 
началото на 2013 г. до средата 
на 2020 г. са попиляни 444 
995 000 лв. по официалните 
данни в Търговския регистър. 
Отделно, периодът приключ-
ва с натрупани 53 000 000 лв. 
задължения, а общата сума е 
498 480 000 лв.
Отделно , когато клиниката 
събираше дарения за респи-
ратори и защитни облекла 
за К19, работещите на първа 
линия медици са били изхран-
вани от фирмата на тъщата 
на тогавашния шеф Ангелов 
(след това здравен министър 
и депутат от ГЕРБ). Плащани са 
по 8000 - 8500 лв. на седмица 
за кетъринг два пъти дневно.

“Националното сдружение на 
общините (НСОРБ) настоява прави-
телството да предприеме спешни 
мерки за местните власти, които из-
падат в криза с високите сметки за 
електроенергия, като една от тях да 
бъде общинските социални, здрави 
и образователни структури да се 
третират като битови потребители”, 
заяви кметът на Велико Търново 
Даниел Панов, шеф на сдружение-
то на общините.  19' още преди 
седмица писа по темата.
Сдружението предложи на 
Министерството на финансите 
общинските структури без адми-

нистрациите да бъдат третирани 
като битов потребител на пазара 
на електроенергия, като общините 
са разработили няколко варианта 
на методика, включително и за 
компенсации. 
“Предстоят и срещи с електро-
разпределителните дружества”, 
заяви Панов. „Няма някаква яснота 
точно по този въпрос как ще 
бъдат компенсирани специал-
но общините, болници, детски 
ясли, детски градини, социални 
услуги и още други компоненти, 
които предлагаме като услуги“, 
посочи той.

>>НЯМА ЖЕЛАЕЩИ БЪЛГАРИ 
ЗА ЕВАКУАЦИЯ ОТ УКРАЙНА 

>>ОБЩИНИТЕ ИСКАТ ТОК КАТО 
ЗА БИТОВИ ПОТРЕБИТЕЛИ

“Няма проявено желание за 
евакуация от страна на бълга-
рите в Украйна, но плановете за 
всеки случай са актуализирани”, 
заяви министърът на външните 
работи Теодора Генчовска на 
брифинг в МВнР. “От две седми-
ци сме в ежедневен контакт с 
посолството ни и с генконсул-
ството ни в Киев”, допълни тя. 
Генчовска посочи, че заедно с 
министъра на отбраната Стефан 
Янев са дискутирали тези 

планове, така че в най-тежкия 
вариант има възможност с наши 
сили и средства да се направи 
такъв тип евакуация. Въпросът 
е бил обсъден и с партньорите 
ни от страните от ЕС и от НАТО 
като възможност те да осигурят 
логистика при необходимост. 
Напомняме, че в Украйна 
живее най-голямата българска 
общност зад граница (от 120 000 
до 300 000 души по различни 
оценки!.
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М
ониторингът 
върху върховен-
ството на закона 
в България тряб-

ва да се засили, а постигна-
тият напредък в тази сфера 
се заличава. Това заяви глав-
ният прокурор Иван Гешев 
от Брюксел. Според обвини-
тел номер 1 е нужен и по-се-
риозен диалог с европейските 
институции. 

„Прокуратурата е при-
теснена, че през послед-
ната година сериозно се 
заличава постигнатият 
напредък на България след 
приемането ни в ЕС по ли-
ния на върховенството на 
правото и правата на чове-
ка относно малцинствени 
групи и хора в неравностой-
но положение. Наблюдават 
се притеснителни тенден-
ции, които аз не съм виждал 
никога в работата си от 
1994 г. Това, което казах е, 
че не се чувствам горд като 
българин, но смятам, че е 
налице нужда от по-сериозен 
диалог с европейските ин-
ституции и по-сериозно на-
блюдение върху България по 
механизма за върховенство 
на закона“, заяви Гешев.

По думите му, в момента 
в България „с бързи крачки“ 
върви към нива на престъп-
ността от 90-те години на 
миналия век.

„Освен хронични проблем с 
корупцията по високите ета-

жи, в момента се въз-
раждат десетки други 
проблеми, които смя-
тахме за забравени 
– телефонни измами, 
кражби, убийства през 
ден и др. включително 
организираната прес-
тъпност“, каза главния проку-
рор. Той обясни „бума“, както го 
определи, с липсата на взаимо-
действие с МВР и опитите за 
„война със съдебната власт“.

В последната година има 
видимо напрежение меж-

ду МВР и прокуратурата и 
специално между Гешев и въ-
трешния министър Бойко 
Рашков. Главният прокурор 
подчерта, че вътрешното 
министерство е „извършило 
множество нарушения“ по 

време на последните два пар-
ламентарни избора.

„За съжаление се констати-
ра заобикаляне и нарушение 
на закона, недокладване на 
прокуратурата на определени 
случаи, прилагане на изклю-
чението на чл. 212, ал. 3 от 
НПК, когато без разрешение 
на съд се извършва претър-
сване. Спрямо малцинствени 
групи и инвалиди са конста-
тирани нарушения, които ве-
роятно могат да представля-
ват състав на престъпление. 
Изключително сме притесне-
ни от този подход“, каза Ге-
шев. Същата позиция вече са 
изразявали ГЕРБ и ДПС. Той 
напомни, че Рашков е отказал 
сформирането на предизбор-
ни щабове с прокуратурата, 
каквото е изискването на чл. 
18, ал. 5 от Изборния кодекс.

„МВР се опита и се опитва 
да изземе правомощия на съ-
дебната власт, заобикаляйки 
закона. Надявам се не с ня-
какви нелегитимни цели“, об-
общи Гешев.

Той обясни още, че евро-
депутатите са имали към 
него и въпроси по конкретни 
разследвания, включително 
за случаите, известни като 
Барселонагейт и златните 
кюлчета, свързани с бившия 
премиер Бойко Борисов. Ге-
шев каза, че дал писмени от-
говори, но за разследването 
по Барселонагейт нямало 
отговори от Испания.

"Причината за отнемането на допуска е 
ЦУМгейт. Имам основателно предположение 
да считам, че това се е случило по сигнал 
на вътрешния министър Бойко Рашков. 
Ще го разбера със сигурност, когато 
стигна до ВАС. Ако съм сгрешил, ще се 
извиня публично на г-н Рашков. Ако не 
съм, ще защитавам името си по един друг 
начин". Това заяви Сотир Цацаров по време 
на изслушване на парламентарната антико-
рупционна комисия. 
Той беше категоричен, че оставката му няма 
нищо общо с отнемането на допуска за кла-
сифицирана информация. „15 дни преди да 
обявя намерението си за оставка, уведо-
мих лидерите на основните парламентар-

ни сили, които са част от управляващата 
коалиция. 10 дни преди да подам оставка 
уведомих и президента, не защото съм не-
гово назначение, а защото считам, че институ-
ционалното уважение и към парламента, и 
към президента го изисква. В един момент 
реших, че безкрайните упражнения за моето 

име и това кой е виновен за всички неуспехи 
и всички неудачи и неуспехи в тази държава 
ми дойдоха в повече. Всеки има достойнство, 
степента на моето е дотам да приема, че не 
мога да бъда обвиняван, че някой не е напра-
вил нещо. Не съм със самосазнанието, че съм 
безгрешен и че съм направил всичко, което е 
било в рамките на моите служебни задълже-
ния", заяви Цацаров.
Припомняме, че на 13 януари Цацаров 
обяви, че подава оставка, но ще поиска да 
бъде освободен от 1 март, когато трябва да 
се внесе годишният отчет на Антикорупцион-
ната комисия. Ден по-късно остана без 
допуск до класифицирана информация, след 
като той му беше отнет от ДАНС.

Оставката ми няма общо с отнетия достъп 
до класифицирана информация: ЦАЦАРОВ

Мониторингът върху 
върховенството на 
закона в България 
трябва да се засили: 
Гешев Гл. прокурор: Само 

10% от делата 
в България са 
наказателни, 

като 96% от тях 
имаме присъди
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Федералният резерв на САЩ започва 
вдигане на лихвите от 16-17 март, като 
процесът ще продължи до края на след-
ващата година – най-вероятно с пър-
воначална корекция „поне от 0,25%”, 
пише Уолстрийт Джърнъл. И последва-
щи на всеки 3 месеца, но е възможно да 
бъдат и на 6 седмици – половин триме-
сечие, стана ясно от изявление на не-
говия председател Джеръм Пауъл. Уол-
стрийт Джърнъл дава 70% вероятност 
за нов скок още в началото на май. 

Това е важно за всички нас, тъй като 
и търговските банки и в България ще 
отпушат замразените от години лих-
ви, при това с по-висок процент от 
Фед. Което веднага ще се отрази на 
всички, които имат някакви, особено 
жилищни кредити, кредитни карти и 
използват всякакви други подобни ин-
струменти, включително бързи заеми. 
В по-малка степен и изоставащо, ще се 
отрази и на вложителите, които все 
още държат парите си там, а не са ги 
инвестирали в недвижимости или друго. 

Така темповете и ръстовете на 
строителството и на цените на жили-
щата се очаква рязко да спаднат. И по 
света, и у нас. 

CNBC напомня, че такова покачване на 
лихвите става за първи път от над 3 го-
дини – от декември 2018 г. А Уолстрийт 
джърнъл допълва, че ситуацията с обе-
щанието за продължаващо увеличение ни 
връща към 2006 г. Започналото тогава 
вдигане на лихвите доведе до световна-
та икономическа криза от 2007, удари-

ла България през 2009 г., която продъл-
жи в света пет дълги години, а у нас – и 
повече.

Според USA Today, както и при предиш-
ната рецесия, опасността сега е хората 
да не могат да си позволят да плащат на-
растващите лихви по ипотеки.

Целта на Фед е да бъде стопена рекорд-
ната – в САЩ от 40 г. (а у нас от 13 г.) 
инфлация. В Щатите тя достигна 7% 
годишно за 2021 г., почти колкото тук, а 
мерките по вдигането на лихвите са на-
сочени към свалянето й на 3% тази годи-
на. „Не можем да си позволим хазарта с 
удряща небето инфлация, защото ще ели-
минира икономическия ръст”, обяснява 
Пауъл.

Това ще свали и икономическия ръст 
от 5,5% през 2021 г. до 4% за 2022 г. в 
САЩ и поставя под съмнение сметки-
те в нашия Бюджет на промяната, 
който залага на амбициозните 4,8%. 

Вдигането на лихвите означава сило-
во намалявне на търсенето и на цяло-
то потребление, което е обратното на 
очакван растеж – елементарно е. 

„Когато инфлацията пада, и иконо-
миката се забавя”, обяснява шефът на 
Фед. Но гарантира, че няма да допусне 
навлизането на американското и от-
там на световното стопанство в нова 
глобална рецесия.

„Трябва да се справим с последиците 
от икономическите ефекти на панде-
мията”, обясни мерките, които се взе-
мат Пауъл. Той има предвид хвърлянето 
на огромни финансови средства от пра-

вителствата в икономиката по време 
на локдауните, което и продължава. 
„Вместо традиционната рецесионна ди-
намика, постигнахме растеж, който би 
отнел много повече време в нормални об-
стоятелства”, допълва председателят 
на ФЕД.

Пазарите обаче имаха негативна пър-
воначална реакция със сериозни спадове 
на неговите добре подбрани и убедителни 
думи. И то независимо, че подобна стъп-
ка се очакваше да бъде направена, при 
това отдавна. Макар невинаги да звуче-
ше уверен:

„Не мисля, че е възможно да кажем 
точно как ще се развият нещата. Но 
мисля, че имаме достатъчно място за 
вдигане на лихвите, без да заплашим па-
зара на труда”.

Както в САЩ, така и в България, има 
рекордно ниска безработица. В Щати-
те, където за декември тя е 3,9% при 
5,9% лятото, даже наричат положение-
то „пълна заетост”.

ФЕД, отново през март, ще приключи 
и програмата си за стимули, с която на-
трупа 9 трлн. долара портфолио, удвоено 
по сума от март 2020 г., за да се избегнат 
верижни фалити.

Месеци наред Фед отказваше да вдига 
лихвите, за да стопи инфлацията, обяс-
нявайки това с „трудностите за новото 
отваряне на икономиката”. Пауъл смени 
рязко курса през ноември, тъй като се 
оказа, че поскъпването се развива по-зле 
от прогнозите на американската цен-
трална банка. 

Вдигат 
лихвите, 
за да стопят 
инфлацията 
наполовина 
до края 
на годината
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"В навечерието на 77-ата годишнина от 
освобождението на Аущвиц БНТ представи 
в рубриката Забравените герои на Бълга-
рия  личния приятел на Адолф Хитлер 
- генерал Никола Жеков, получил високо 
признание и награда от Фюрера”, аларми-
ра журналистът Еми Барух. “Персона, за 
която това е "обединителна идеология и 
жизнена енергия, която се въздига в култ, 
за да премахне злотворното влияние на 
семитизма, марксизма и комунизма (бол-
шевизма)… все плод на еврейския космо-
политизъм и интернационализъм, който е 
убийствен за националното ни битие.
За Жеков и за легионерите, чиито ръко-
водител е той (СБНЛ)  „евреинът е ана-
ционален и аморален“. Предаването по 
националната телевизия е програмирано 
в навечерието на Възпоменанието на Хо-
локоста. Водещият Ефтимов  завърши с 
думите "това е един от забравените герои

на България", пише Барух. 
Напомняме, че преди дни БНТ нарочно 
програмира спорен документален филм 
в навечерието на съвместното заседание 
на македонския и бг кабинета, а после 
пак нарочно бе свален.
Прибавяме и искреното си недоумение, за 
което сме писали неневдъж, че името на 
декларирания нацист ген. Жеков е дадено 
от общинския гений кръстител на голям 
столичен булевард, а в съседство с него 
стотина метра е дълга улицата, наречена 
на един от най-дълго управлявалите, най-
образованите, най-много направилите 
за България нейни премиери Константин 
Стоилов. Изобщо не говорим, че все още 
нямаме улици, носещи названия, които да 
напомнят на поколенията за велики артисти 
като Стоянка Мутафова, на която идната сед-
мица честваме 100 г., Георги Калоянчев, Емил 
Димитров – най-голямата ни и единствена 

международна попзвезда, Велко Кънев, 
Георги Черкелов, няма улица и на името на 
първия ни олимпийски шампион Никола 
Станчев и на още много наистина други 
заслужили хора.

>>БНТ ПАК СКАНДАЛИЗИРА НАРОЧНО, СЕГА ЗА
ХОЛОКОСТА С ФИЛМ ЗА ДЕКЛАРИРАН БГ НАЦИСТ

Поради големия инте-
рес към вчерашната ни 
тема с китайските ба-
лони, пълни незнайно с 
какво, разпространява-
ни в столичните клубове 
и последствията за дос-
та млади хора, озовава-
щи се в болница, където 
едва ги спасяват, попи-
тахме за още информация 
първата повдигнала въ-
проса Мария Бонева. 

Продуцентката инфор-
мира за балоните, пъл-
ни с наистина неизвестна 
субстанция, която в диа-
лог с нея Ричард Алибе-
гов отказва да коментира 
и които се продават за 7 
до 10 лв. по заведенията, 
а струват всъщност по 50 
стотинки. 

С тях децата се надиш-
ват, а някои стигат до 
болничните реанимации, 
без друго пълни с болни 
с ковид в тежка форма:

„Води се, че има рай-
ски газ, ама всъщност са 
пълни с боклук от Китай. 
Няма да се ваксинираме, 
че не знаем какво имало 
във ваксините, ама деца-
та да дишат китайски га-
зове - сбъркано обще-
ство.

И се оправдават, че 

райският газ се използ-
вал за упойки. 

Да, но едно е да ти го 
слага анестезиолог на 
операционната маса и 
да се знае какво точ-
но слага и как го прави. 
Друго е получиш незнай-
но какво по клубовете или 
да си го купиш от нета. 

Патрончета слагаш в 
балон и дишаш като тия 
с хелия. 

Ефектът бил на зеш-
еметяване, ставало ти 
безтегловно, излизаш от 
себе си. 

Това явно е вид Въвеж-
дане за други опиати -  
децата са зарибени яко.
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Защо е опасна манията с 
китайските балони, зарибяваща 

тийнейджърите с упойка?
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Когато в средата на 2020 г. 
тогавашният премиер Бойко 
Борисов се закани да смени 
КЕВР, припомнихме, че още 
на 2 април 2020 г. мандатът 
на органа, избран при кабине-
та Борисов 2 вече е изтекъл. 
Старата власт се напъна да 
смени енергийната и водна 
комисия, ала не успя да на-
мери подходящи кандидати 
в самия край на мандата си 
преди година. Предлагаше 
мъжката секретарка на се-
гашния председател, който 
няма нищо общо с енергети-
ката и водите и бивш рай-
нонен кмет - хуманитарист, 
съученик на тогавашен и се-
гашен депутат на ГЕРБ да 
станат ръководители на ре-
гулатора, по което също сме 
писали. 

В този смисъл твърде изне-
надващо прозвуча гръмката 
защита на ГЕРБ и ДПС за на-
стоящия състав на органа, 
който същите партии сами 
искаха да сменят, особено 
с отхвърлянето от тяхна 
страна на изискванията за 
професионална пригодност 
на членовете. Сега в КЕВР 
другите са от квотата на 
патриотите, а момчето на 
БСП отговаря за цените на 
водата, та партията ни-
кога не обелва дума по тази 
проблематика.

Парламентът намали окон-
чателно състава на КЕВР от 
девет на пет души. Това ста-
на с приети на второ четене 
промени в Закона за енергети-
ката. 

Спорове в залата предизвика 
предложението на ГЕРБ и ДПС 
да отпадне вписаното от уп-
равляващите - за членове на 
КЕВР да могат да бъдат изби-
рани лица със стаж в областта 
на енергетиката, водоснабдя-

ването и канализацията, пре-
даде БНР. Като за такъв да се 
признава и стажът в органи 
на Европейския съюз, както 
и стаж в областта на финан-
сите, счетоводството, тър-
говията с финансови инстру-
менти или банковото дело, 
свързани с енергийния сектор.

„Вчера след 18 ч. получихме 
дори още един аргумент в полза 
на нашето предложение. И това 
е, че до 18 ч. вчера бяха входи-
рани единствено две предложе-
ния за двете места, свободни в 
КЕВР, които трябва да се избе-
рат. Едно предложение за пред-
седател и едно предложение за 
член. Изборът в този смисъл 
е предрешен“, каза Делян До-
брев. Той сигурно е забравил, а е 
млад човек, дали имаше повече 
от 1 кандидат за позиция, ко-
гато със закъснение неговата 
партия щеше да подменя чле-
новете на органа.

„Целта на тези промени 
беше да се овладее и КЕВР в 
завладяната държава от оли-
гарха Прокопиев”, заяви Мус-
тафа Карадайъ от ДПС.

„Целта на този законопро-
ект е еднолично да се вземе 
целият контрол над КЕВР”, 

заяви на практика Делян 
Добрев от ГЕРБ. Като енер-
гиен министър той назначи 
своите съученици и прияте-
ли на всички възлови постове 
в енергетиката – от АЕЦ до 
Булгартрансгаз, а някои и до-
сега си остават на креслата.

„Искам да знам каква е при-
чината да ги направите от 9 
на 5?”, попита  Рамадан Ата-
лай от ДПС.

„Каква е разликата между 
повече и по-малко хора - носе-
нето на отговорност. При по-
малко хора е по-ясно кой носи 
отговорност”, заяви Николай 
Ангов от Продължаваме про-
мяната. 

Има и финансова логика - 4 
членове по-малко значи 500 
000 лв. спестени годишно - 
2,5 млн. за мандата, само от 
заплатите и осигуровките 
им, без да се броят секре-
тарки, шофьори, коли, пред-
ставителни и др. - общо над 
3 млн. лв.

„Използвате най-лошите 
практики от миналото - за 
един пост да се бори в кавички 
един кандидат”, заяви Делян 
Добрев от ГЕРБ-СДС. Преди 
по-малко от година – през 

март 2021 г. неговата пар-
тия по същия начин назнача-
ваше в енергетиката с „кон-
курси” с твърде съмнителна 
законност, както раздаваше 
и поръчки даже и през април 
2021 г. с по 1 кандидат за де-
сетки милиони.

„Имахте време да пред-
ложите, защо не предложи-
хте?”, попита Искрен Митев 
от Продължаваме промяна-
та.

„12 години мракобесие, вие 
в момента го продължава-
те, само два месеца, след 
като поехте властта”, заяви 
Цончо Ганев от Възраждане, 
като партията за пореден 
път гласува с уж врага си ДПС 
и ГЕРБ.

„Аз ще дам един пример - и 
г-н Гешев беше единствен кан-
дидат и беше избран, без никой 
нищо да казва”, заяви Васил 
Стефанов от Продължаваме 
промяната.

А преди да се скарат, депута-
тите посрещнаха нов колега 
в редиците си. Деян Петков 
от Има такъв народ се закле 
на мястото на Александър То-
доров, който отиде за шеф на 
спортния тотализатор.

Защо ДПС и ГЕРБ 
бранят КЕВР с изтеклия 

преди 2 г. мандат?
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Сръбският режисьор Ду-
шан Милич е добре познат 
на българската публика – от 
времето на неговия пълно-
метражен дебют Ягода в 
супермаркета. Филмите му 
са представяни в различ-
ни програми на София Филм 
Фест и са предлагани в раз-
пространение у нас. Светов-
ната премиера на неговия 
най-нов филм Мрак бе в кон-
курсната програма на фес-
тивала в Триест, където си 
тръгна с голямата награда. 
През месец март ще имаме 
възможност да го видим на 
голям екран и у нас. Мрак 
впечатлява международните 
филмови специалисти, като 
към копродукцията между 
Сърбия, Дания и България 
се присъединяват и проду-
центи от Италия и Гърция. 

Резултатът е въздействащ 
психологически трилър, като 
историята е директно свър-
зана с последиците от вой-
ната в Косово, но със своята 
условност и метафоричност 

разказът придобива универ-
сално звучене. Милич е пове-
рил ролите на Славко Щимац 
(познат от филмите на Кус-
турица), Даница Чурчич, Ми-
она Илов и Флавио Паренти.

Слави Трифонов 
оповести с пост в 
социалните мрежи, 
че заедно с Ку-Ку 
бенд възражда 
една от най-лич-
ните си песни и 
големи хитове от 
миналото с думите: 
"Където и да си, 
дай ми знак, че всичко може да започне пак. 
А аз ще разбера, където и да съм. Шегувам 
се. Това е част от една песен. Стара песен. Но 
сега е на нов глас. А понякога така е по-добре. 
Може пък като е на нов глас, тя все пак ще 

чуе".  Става дума за 
емблематичната 
песен на Дългия 
и бенда Ела, ела, 
която е  с нов аран-
жимент в изпълне-
ние на Ку-Ку Бенд, 
Fabrizio Parisi & The 
Editor. Аранжимен-
тът и звукозаписът 

са изцяло нови, като от оригинала са оставе-
ни непокътнати само акапелата на Трифонов 
и няколко знакови музикални момента. Новата 
версия е в клубен ритъм и подчертан елек-
тронен саунд. 

На 25 януари принцеса Шарлийн навърши 
44 години. За изненада на световната об-
щественост, никой не й пожела ЧРД. Дворе-
цът, воден от принц Албер, не публикува 
никаква информация относно нейното 
здраве. Независими френски медии 
проведоха разследване и установиха, че 
принцесата на Монако е в затворената 
институция Paracelsus Recovery, раз-
положена на езерото в Цюрих. Клини-
ката анонимно и поверително лекува 

наркотични, алкохолни и други зависи-
мости, причинени например от лекар-
ства, а също така работи с хранителни 
разстройства и психични разстройства 
като цяло. Единствените поздравления за 
принцесата дойдоха от собствената й бла-
готворителна фондация, като събра снимки 
от младостта й и семейни кадри в кратък 
клип. Последният път, когато Шарлийн се 
появи публично, бе в деня на завръщането 
си от Африка на 8 ноември 2021 г. 

>>НИКОЙ НЕ ПОЗДРАВИ ПРИНЦЕСА ШАРЛИЙН ЗА 44 ЧРД

Филмът Мрак с премиера 
на 26-ия София Филм Фест

>>СЛАВИ И КУ-КУ БЕНД ВЪЗРОДИХА СТАР ХИТ

Веско Ешкенази 
и Мартин 

Панталеев с 
общ концерт

На 3 февруари в зала Бълга-
рия любимецът на публиката 
Веско Ешкенази и Софийската 
филхармония ще представят 
виртуозните Концертна пиеса 
за цигулка от Хенриете Бос-
манс и Цигански напеви от Са-
расате. Диригент на вечерта е 
не по-малко талантливият му 
брат Мартин Пантелеев, който 
допълва програмата с краси-
вата симфонична поема Фин-
ландия от Сибелиус и Първата 
симфония на Любомир Пи-
пков. Животът на Веско и 
Мартин е тясно свързан със 
Софийската филхармония. 
Техният баща е дългогоди-
шен солист кларинетист в 
оркестъра. Самите те имат 
стотици концерти с На-
ционалния оркестър. Днес 
Веско покорява музикални 
върхове с оркестъра на 
Концертгебау, а Мартин 
развива кариерата си в 
Европа, но двамата винаги 
с радост се завръщат на 
нашата сцена.
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На 90 години почина една от първите ес-
традни звезди на България – певицата Мария 
Косева. Тя е съпруга на големия актьор Ни-
кола Анастасов, който почина през 2016 г. 
Косева стартира кариерата си в началото 
на 60-те години на миналия век заедно 
с Маргрет Николова, Мими Николова и 
Ирина Чмихова. Лили Иванова започва 
като нейна подгряваща стажантка. Сред 
най-известните й песни са версии на знаме-
нитите по онова време Доменико Модуньо, 
Рита Павоне, както и вечните й хитове Блу, блу 

канари, Сняг бавно пада,  Аве Мария,  Часов-
никът и Любовта на юнгата. Мария Косева 
първа забелязва таланта на Емил Дими-
тров и го включва в своите концерти. Той 
пък посвещава на нея  първата си песен 
Влюбените и луната, а Косева веднага я 
взима в своя репертоар. В Русия, където 
двамата са първите гастролиращи чужди поп  
-изпълнители изобщо, тя предизвиква фурор 
с концертите си. Поканена е на конкурса в 
Сопот, Полша, но тя избира да създаде семей-
ство с Никола Анастасов. 

>>ОТИДЕ СИ ЕСТРАДНАТА ЗВЕЗДА МАРИЯ КОСЕВА

Любимото шоу за имитации 
Като две капки вода ще отпраз-
нува нов сезон в ефира на Нова 
с изненадващи превъплъщения 
и много изненади. Водещи на 10-
ото издание на тв формата ще 
бъдат Герасим Георгиев – Геро 
и Димитър Рачков, който се за-
връща в предаването специално 
заради годишнината. Той обаче 

спира собст-
веното си шоу 
до септември, 
обяви про-
дуцентът 
и на двете 
предавания 
Магърдич 
Халваджиян. 
Първите два-

ма участници, които ще вля-
зат в надпреварата за най-доби 
имитации са актьорите Руслан 
Мъйнов и Моню Монев. Мъйнов 
е любим български актьор и пе-
вец, познат на зрителите от 
театралната и музикална сцена, 
както и от тв екран. Моню Мо-
нев е познат на зрителите като 
доц. Мазов от хитовия медицин-
ски сериал Откраднат живот, 
също ще изпита певческите и 
актьорските си умения. Артис-
тичните изпълнения на всички 
участници ще бъдат оценява-
ни от триото – Хилда Казасян, 
Юлиан Вергов и Димитър Кова-
чев – Фънки. Във всяко предаване 
към тях ще се присъединява и 
четвърта гост-звезда. 

Турското звездно 
семейство Бергю-
зар Корел и Халит 
Ергенч, познати на 
милиони зрители 
от култовите се-
риали 1001 нощи, 
Великолепният 
век и Ти си моята 
родина, напускат 
Турция. Семейството си е купило къща в Лондон, където се 
е установило да живее с трите си деца, последното от които 
е бебе на няколко месеца. В южната ни съседка ще идват само 
за участие в проекти на снимачната площадка, когато имат такива, 
пише Сноб магазин. В последно време Бергюзар често помества-
ше в акаунта си в Инстаграм снимки от Лондон. Миналата година 
актрисата роди момиченце, което нарекоха Лейла. Тя е третото 
дете в семейството след момченцата Али и Хан. Последният филм, 
в който игра Халит Ергенч, бе сериалът Бабил, който не можа да 
постигне рейтинга на други продукции с негово участие.

От древен Египет до бляс-
кавия Холивуд, чрез най-
съвременните методи на 
криминалистиката, Нераз-
крити случаи от историята 
ще преразгледа редица 
криминални досиета. С во-
дещ актрисата Флорънс Ка-
сумба, позната от филмите 
на Марвел, документалният 
сериал в шест части дебю-
тира по Viasat History  на 7 
февруари. Поредицата ще 
разкаже и за ненавремен-
ната смърт на една от най-
големите филмови икони, 
Мерилин Монро, която все 
още е обвита във въпроси-
телни. Според последните 
теории, актрисата е била 
погубена от набедения за 
нейн любовник към онзи 
момент, Д-р Ралф Грийсън. 

Тази хипотеза е подкрепена 
от открита мистериозна 
кутия в библиотеката на 
Университетския колеж в 
Лос Анджелис през 2019. 
Кутията съдържа документи, 
които Грийсън е събирал за 
Монро, а съдържанието е 
засекретено за 20 години, 
веднага след като за пръв 
път е открито, което още 
повече засилва подозре-
нията. 

>>ЗВЕЗДИ ОТ ВЕЛИКОЛЕПНИЯТ 
ВЕК НАПУСКАТ ТУРЦИЯ

>>РАЗКРИВАТ МИСТЕРИОЗНАТА 
СМЪРТ НА МЕРИЛИН В НОВ 
СЕРИАЛ

Рачков става 
водещ на Капките. 

Шоуто му спира 
до септември
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Водолей
Днес заложете на 
ходовете, които 
ще Ви помогнат да 
постигнете желаното разви-
тие. Моментът ще се окаже 
ключов за Вас, стремящите се 
да извършат промяна в живо-
та. Част от вас ще замислят 
да поставят ново начало в 
професионалната сфера, кое-
то ще позволи да увеличите 
чувствително доходите си.

Козирог
Постарайте се да 
действате с вни-
мание към хората 
в прякото си обкръжение, 
за да успеете да се справите 
с текущите си инициативи и 
заедно с това да постигнете 
важни договорености, от 
които ще зависи деловата и 
материалната ви стабилност. 

Стрелец
Моментът е 
подходящ да 
осъществите крат-
ко пътуване по работа и ще 
укрепите съществуващите си 
връзки с хора от прякото си 
обкръжение. Преразгледай-
те внимателно отправените 
Ви предложения за работа – 
може да подобрите цялостно 
положението в живота си.

Скорпион
Заложете на чара 
и на силните 
аргументи, за да 
убедите хората от прякото 
си обкръжение в правотата 
си. Погрижете се делата Ви 
да се развиват според пред-
варителните планове, което 
ще Ви позволи да разпола-
гате и с достатъчно време, 
което да посветите на свои 
лични ангажименти.

Везни
Не действайте 
прибързано на ра-
ботното си място в 
случай, че искате да се радва-
те на положителни резултати. 
Обмислете стратегията, която 
ще следвате в бъдеще, но 
бъдете готови и на всякакви 
нововъведения, явяващи се 
буквално последния момент. 

Дева
Погрижете се дела-
та ви да се развиват 
според предвари-
телните ви планове, като 
избягвате вероятността да 
не спазите сроковете, по-
ставени ви от началник или 
делови партньор. Хубаво е 
да спазите ангажиментите, 
които сте поели към парт-
ньора си или близък човек.

Лъв
Днес внимател-
но обмислете 
действията, които 
смятате да предприемете 
на работното си място. 
Добре е да структурирате 
програмата си съобразно 
собствените си възмож-
ности и подкрепата, на 
която можете да разчитате 
от страна на колега или 
делови партньор. 

Рак
Направете някои 
нововъведения 
на работното си 
място, благодарение на 
които може да постигнете 
и значително ефектив-
ност, когато преследвате 
целите си. Не се залавяйте 
с осъществяването на нови 
инициативи.

Близнаци
Не пропускайте 
добрите шансове, 
които съдбата Ви 
предоставя, дори и да сте с 
твърде много ангажименти. 
Денят ще е значим за много от 
Вас, ако отдавна се стремите 
към постигането на резултати 
в професионалната сфера. Ще 
бъдете приятно изненадани от 
някои допълнителни приходи.

Телец
Днес се стремете 
да постигнете 
отличен баланс 
между професионалните 
и личните си задължения. 
Напълно възможно е част 
от вас да се насочат към 
изграждането на нови 
партньорства, на които ще 
възлагате големи надежди 
както на този етап, така и в 
бъдеще.

Риби
Днес няма да ви 
е до работа и 
професионални 
ангажименти. Умът ви е зает 
изцяло с лични дела, които 
са важни за вас, Има и 
такива моменти, оставете се 
на течението. Работата няма 
да избяга, понякога има по-
важни неща от нея.

времето

София 

Овен
Откажете се да 
предприемате 
каквито и да било 
значими промени в про-
фесионален или в личен 
план, те няма да доведат до 
очакваните от Вас резулта-
ти. Изпълнете текущите си 
ангажименти, които също 
не търпят отлагане.

19 МИНУТИ 
СОФИЯ - 
ПЪРВИЯТ 
БЕЗПЛАТЕН 
ВСЕКИДНЕВНИК 
В БЪЛГАРИЯ

min: -5о  max: 4о

Перник 
Пловдив 

min: -2о max: 11о

Варна 

min:  0о max: 9о

Русе 

min: -1о max: 8о

Сандански 

min: -3о max: 8о

В София ще има променлива облачност. 
Минималната температура ще бъде -5°, а 
максималната 4°.

Във Варна ще има променлива облач-
ност. Минималната температура ще бъде 
0°, а максималната 9°.

В Перник ще има променлива облачност. 
Минималната температура ще бъде -8°, а 
максималната 4°.

В Пловдив ще бъде предимно слънчево. 
Минималната температура ще бъде -2°, а 
максималната 11°.

Бургас 

Кърджали 

min: -3о max: 8о

В Бургас ще има променлива облач-
ност. Минималната температура ще 
бъде -1°, а максималната 8°.

Видин 

min: -2о max: 9о

Велико Търново 

min: -1о max: 9о

Лъвовете внимателно 
да обмислят 

действията си. Везните 
да не действат 

прибързано. Козирозите 
да не се предоверяват.

min: -1о max: 8о

min: -8о  max: 4о

Днес над страната 
ще има променлива 
облачност. Мини-
малната темпера-
тура ще бъде -8°, а 
максималната 11°.

Излиза от 01.09.2008 г.

Со фия 1000, 

ул. Три уши, № 6Б, ет. 3

тел. 826 88 15;  927 34 46; 

826 56 25;   

e-mail: offi  ce@19min.bg

Изданието използва снимки от 

БГНЕС, БТА, архив СЛАВА

ПЕЧАТ: 

ОСНОВАТЕЛИ: 

БОРИС АНГЕЛОВ

АТАНАС АРНАУДОВ

ДИРЕКТОР РЕКЛАМА: 

0878 225 395

reklama@19min.bg

Издателят не носи отговорност 
за съдържанието на 
публикуваните в изданието 
цитати и рекламни материали.
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Русия, която се съобрази с 
искането на президента Бай-
дън и, вместо открита пред 
света, беседата му с неговия 
колега Путин остана тайна, 
този път не смята да запази 
секретност на отговорите 
на САЩ на исканията на 
Кремъл за ограничаване на 
разпологането на оръжия и 
войски на НАТО по граници-
те й. Това стана ясно първо 
от речта на външния министър 
Лавров по време на парламен-
тарен контрол в Думата в сряда, 
когато – както се и очакваше 
– отговорите пристигнаха в 
Москва. Само напомняме, че 
само седмица по-рано имаше от-
каз изобщо да се води писмена 
кореспонденция.

Вече в четвъртък Лавров 
изрази предположение, че 
отговорът „ще изтече”:

„По главния въпрос 
позитивна реакция няма. 
Главният въпрос се явява 
нашата позиция за недопус-
тимостта от разширението 
на НАТО и разпологането на 
ударни въоръжения, които 
могат да заплашват терито-
рията на Руската федерация. 
Нямам никакви съмнения, 
че в близко време текстът на 
американския отговор ще 
стане известен на широката 
общественост”.

Американският му колега 
Блинкен коментира по свой на-
чин липсата на желание да стану 
публично достояние разговорът 
на великите сили за бъдещето 
на планетата и опасността от 
ядрена война:

„Няма да публикуваме 

документа, тъй като смятаме, 
че дипломацията има големи 
шансове за успех, ако си оста-
вим място за конфиденциал-
ни преговори. Надяваме се и 
очакваме, че Русия се присъеди-
нява към нашите видждания”.

В коментар по темата влиятел-
ният руска медия МК коментира:

„Първоначално не можа-
ха де се договорят двамата 
заместник-министри Рябков 
и Шерман, сега двамата 
министри – Лавров и Блинкен. 
А можеха ли изобщо да го 
направят? По чин ли им беше?

Солта на нашата руско – 
американска политическа 
драматургия е, че главните 
герои във филма са Путин и 
Байдън. Само те могат нещо 
да се договорят на финала. А 
провалът на министрите е за-
дължителна точка от програ-
мата по пътя към този финал. 

Нали помните задължител-
ната схема на всеки екшън? 
Колкото по-близо е финалът, 
толкова по-силно е напре-
жението. Изглежда, че изход 
няма, че щастливият край е 
невъзможен. Но изведнъж 
нещо се случва и всичко 
по някакво чудо си идва на 
мястото”.

„Ние практически сме изчерпа-
ли границите на отстъплението. 
Знаете как е прието да се говори: 
„Няма накъде да отстъпваме, 
зад нас е Москва”. В дадения случай 
и по гаранциите за сигурност, кои-
то искаме.

Отказът на САЩ да предос-
тави на Русия такива гаранции 
много усложнява общата ситу-
ация в света. Но плановете ни за 
действие при тази ситуация не се 
разкриват. Решението го взема пре-
зидентът, който е върховен главно-
командващ”, заяви в интервю за ру-
ските медии неговият заместник 
в Съвета за сигурност на Русия, 
бившия президент и екс премиер 
Дмитрий Медведев, който е и ли-
дер на управляващата партия. 

„Война би била най-драматич-
ният, просто катастрофичен 
сценарий. И аз просто се надявам, 
че това никога няма да се случи. 
Въпреки, че отделни луди, горещи 
глави на тази тема разсъждават 
в НАТО и САЩ. Един от слабоум-
ните старци от Сената каза, че 
не изключвал ограничено ядрено 
стълкновение, обмен на ядрени 
удари между Русия и САЩ. Сигур-
но на него му е все едно – нали е на 
доста години и смята, че е взел 
своето и е време да раздава по 
заслуги. Но това е параноя, даже 
не искам да го коментирам”, заяви 
вторият човек след Путин в Русия.

„Ето сега ни заплашват с „адски” 
санкции. Добре помня думите на 
моя колега Обама, който, май беше 
2015 г., след като влязохме в клинч 
по известни причини и бяха въведе-
ни санкции, беше казал фраза, коя-
то съм запомнил, че руската иконо-
мика е рухнала на парчета. И къде е 
сега Обама? Пенсионира се, а иконо-
миката наша си живее, развива се.

Санкциите въобще за нашата 
страна са нещо постоянно. На 
Съветския съюз, а в него сме роде-
ни, санкциите се въвеждаха поне 
десет пъти по различни причини. 

В това число и за известния газо-
провод Уренгой – Помары – Ужго-
род и т.н. (б.р. първата тръба за 
Европа от Русия, в чиято защита 
и против санкционирането й то-
гава се обявява с цял научен труд 
сегашният държавен секретар 
на САЩ Блинкен, както руските 
медии напомниха тези дни, кога-
то актуален е Северен поток 2) . 
Та всичко това не е ново за нас.

100% съм сигурен, че Северен 
поток 2 ще бъде въведен в екс-
плоатация, просто защото няма 
чудеса. Ако има икономическа 
потребност, тя трябва да бъде 
реализирана. Иначе газът ще 
струва 2 хиляди евро периодичес-
ки, което никой не можеше да си 
представи преди 5 или 10 години. 
Това са гигантски пари!”, категори-
чен е Медведев. 

„За изключването ни от СУ-
ИФТ, ако има такава санкция, 
ще кажа, че ние имаме готовност 
за това. Системата беше под-
готвена от Централната банка. 
Постоянно се тества и работи. 
Няма да има и минута пауза, ще 
изпълнява всички необходими 
функции в страната. Даже кар-
тите на международните систе-
ми в Русия ще си работят, защо-
то по тях се извършват преводи 
вътре в нашата държава

Ще има определени сложности с 
международните преводи. Но ние си 
имаме картата Мир, която може 
да се използва като техен аналог”, 
спокойно отвърна той на журна-
листическите въпроси. 

Той очаква разпад на Украйна, ако 
продължава същия курс:

„Зеленский не ме е разочаровал, 
защото човекът прави каквото 
може според  нивото си на под-
готовка и професионална пригод-
ност за длъжността президент 
на страната. И, за съжаление и 
на него самия, най-вероятно на-
края ще доведе до разрушаването 
на Украйна”. 

Русия ще огласи 
тайния US 
отговор на 
исканията си 
към НАТО

Няма накъде 
да отстъпваме, 

но Путин има 
план, а санкции 

не ни плашат: 
Замът на Съвета 
за сигурност на 

Русия Д. Медведев
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Е
кипът на Димитър 
Бербатов излезе с 
позиция след прес-
конференцията на 

президента на БФС Борислав 
Михайлов във вторник:

„Нищо ново под слънцето – 
БФС игнорира искането на 
280 клуба редовният конгрес 
на 18 март 2022 г. да бъде 
изборен и да премине по кон-
кретен дневен ред”.

„Когато искаш да заблудиш, 
казваш нещо невярно, отказ-
ваш да отговаряш на въпроси 
и сменяш темата. Точно това 
направи Борислав Михайлов на 
пресконференцията на БФС, 
след заседанието на Изпълни-
телния комитет. Дали е казал 
цялата истина на членовете 
на Изпълнителния комитет, 
или и тях е подвел, както се 
опита да направи с журнали-
стите, няма как да знаем, но 
ето и самата истина”, ата-
кува нападателят. 

„Редовният конгрес на БФС е 
свикан и регистриран в Търгов-
ския регистър за 18 март 2022 
г. Според дневния ред този 
конгрес е изборен. За да бъ-
дат обаче сигурни клубовете, 
че непосредствено преди кон-
греса този дневен ред няма 
да бъде променен от Изпъл-
нителния комитет на БФС 
и точките, свързани с избора 
на ново ръководство да изчез-
нат, те се организираха и съ-
браха подписка за това”.

„Клубовете поискаха свиква-
нето на конгрес, позовавайки 
се на Устава на футболния 
съюз по дневен ред, повтарящ 
дневния ред на свикания вече 
конгрес, но допълнен с още ня-
колко съществени точки. Точ-
но в това се състои лъжата 
на БФС, а именно – че дневни-
ят ред е един и същ”.

„Това, което е ясно, е, че има 
насрочен конгрес и по думите 
на Михайлов – той ще е изборен! 
Остава да разберем дали ще 
остане такъв, или от БФС пак 

ще излъжат и най-нагло ще го 
променят пред очите на цяла-
та футболна общественост”.

„Не може БФС да си позво-
лява да лъже своите членове, 
които нито са толкова глу-
пави, за каквито ги мислят, 
нито толкова уплашени, 
колкото са били досега. Дру-
гата част от истината е, 
че мобилизацията за съби-
ране на контрадекларации е 
пълна и продължава”.

„Апелираме към клубове-
те, желаещи промяната да 
бъде факт: Не се подвеж-
дайте по нелепи заплахи, 
нямащи нищо общо с Уста-
ва на БФС и Закона”!

Световната №1 в тениса Ашли 
Барти се класира за финала на 
Australian Open и продължава меч-
тата на домакините за триумф 
на местна състезателка. В полуфи-
налния си мач тя не остави никакви 
шансове на Мадисън Кийс (САЩ) и 
я победи с 6:1, 6:3 за едва 64 минути.
Във финала в събота тя ще спори с 
Даниел Колинс от САЩ.
Барти играе по впечатляващ 
начин в Мелбърн, като стига до 

финала без загубен сет, като 
дотук е дала само 21 гейма на 
съперничките си в шест мача. От 
началото на сезона австралийката 
има един загубен сет.
Лидерката в световната ранглис-
та ще се бори за трета титла от 
Шлема след Ролан Гарос 2019 и 
Уимбълдън 2021. Триумф за нея 
в събота ще прекъсне 44-го-
дишно чакане на Австралия за 
домашна победа. За последно 

Крис О'Нийл спечели титлата при 
дамите през 1978 г.
Последният австралиец, който 
игра финал в Мелбърн беше 
Лейтън Хюит през 2005 г.
Барти игра изключително убеди-
телно срещу Кийс, като реализира 
пет аса и завърши с 20 уинъра. 
Американката, която беше отстра-
нила три състезателки от Топ 15, 
допусна много непредизвикани 
грешки - 24.

Без загубен сет 
Ашли Барти 
стигна до финала 
на Australian Open

Европейците не искат Световно 
първенство по футбол на всеки 
две години, тъй като феновете 
гледат такова два пъти сед-
мично, твърди президентът на 
ФИФА Джани Инфантино.
"Въпросът не е дали искаме Све-
товно първенство на всеки две 
години. Въпросът е какво искаме 
да постигнем в бъдеще във футбо-
ла. Беше спомената и Суперлигата. 
Виждаме, че футболът отива в 
посока, в която малцина имат 
всичко, а мнозинството няма 
нищо", каза Инфантино.
"Разбирам - в Европа Световното 
е два пъти седмично, защото тук 
играят най-добрите футболисти. 
Европа няма нужда от допълни-
телни възможности и събития. Но 
ако помислим за останалата част 
от света, а и за по-голямата част от 
Европа, която не вижда най-до-
брите играчи, трябва да помислим 
и какво носи футболът. Смисълът 
на футбола е насочен към възмож-
ностите, надеждата, националните 
отбори, към сърцето, радостта и 
емоциите", продължи президентът 
на ФИФА.
"Не можем да кажем на останалия 
свят: Дайте ни парите си и, ако 
случайно имате, дайте ни и най-до-
брите си играчи. Трябва да дадем 
шанс на африканците и по този 
начин да предотвратим рисковото 
им преминаване през Средиземно 
море в търсене на по-добър живот. 
Това търсене на по-доброто често 
завършва със смърт. Трябва да им 
дадем възможности и достойнство, 
но не чрез благотворителност, а 
чрез възможност останалият свят 
да участва."
Предложението на ФИФА за 
по-често провеждане на Све-
товно първенство среща остро 
противопоставяне от Европа и 
Южна Америка.

БФС плюе 
на 280 клуба: 

Бербатов

>>В ЕВРОПА ИМА 
СП ДВА ПЪТИ 
СЕДМИЧНО: 
ПРЕЗИДЕНТЪТ 
НА ФИФА
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БНТ
05.15 Още от деня коментарно 

предаване/п/
05.40 Телепазарен прозорец
05.55 Денят започва сутрешен блок 

с Христина Христова
09.00 По света и у нас
09.05 100% будни
11.00 Култура.БГ
12.00 По света и у нас
12.35 Новини на турски език
12.45 Телепазарен прозорец
13.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу/п/

14.00 Малки истории
15.00 Мили Бате!... Писма на един 

дакел детски тв филм
15.15 Книга на книгите анима-

ционен филм /3 сезон, 12 
епизод/

15.45 Телепазарен прозорец
16.00 Бързо, лесно, вкусно
16.30 Светът на жестовете
16.45 Светът и ние
17.00 България в 60 минути с 

Мариана Векилска
18.00 По света и у нас
18.30 Още от деня коментарно 

предаване
19.00 Последният печели забавно-

познавателно семейно куиз 
шоу

20.00 По света и у нас
20.45 Спортни новини
21.00 Панорама с Бойко Василев
22.00 Хрътката тв филм /4 сезон, 3 

епизод/ (16)
23.00 По света и у нас
23.25 Викингите тв филм /6 сезон, 

10, последен епизод/ (16)
00.10 Светът и ние /п/
00.25 100% будни /п/
02.15 Култура.БГ /п/
03.10 По света и у нас /п от 20:00 

часа/
03.55 Олтарите на България
04.10 България в 60 минути с 

Мариана Векилска /п/

bTV
05.30 „Лице в лице“ /п./
06.00 „Тази сутрин“ - информа-

ционно предаване с водещи 
Златимир Йочев и Биляна 
Гавазова

09.30 „Преди обед“ - токшоу с 
водещи Десислава Стоянова и 
Александър Кадиев

12.00 bTV Новините - обедна 
емисия

12.35 „Комиците и приятели“
13.30 „Стани богат“ /п./ - куиз шоу
14.30 „Шоуто на Николаос Цитири-

дис“ /п./
15.00 „Доктор Чудо“ - сериал, еп.77
16.00 Премиера: „Опасни 

улици“ - сериал, с.15 еп.119 
(последен)

17.00 bTV Новините
17.30 „Лице в лице“ - публици-

стично предаване с водещ 
Цветанка Ризова

18.00 „Стани богат“ - куиз шоу
19.00 bTV Новините - централна 

емисия
20.05 „Съни бийч“ - сериал, еп.7, 8
22.00 „Комиците и приятели“ - 

комедийно шоу
22.30 „Шоуто на Николаос Цитири-

дис“ - вечерно токшоу
23.00 bTV Новините - късна емисия
23.30 „Чък“ - сериал, с.3 еп.6
00.30 „Двама мъже и половина“ - 

сериал, с.12 еп.1
01.00 „Като на кино“ - предаване 

за кино
01.10 „Столичани в повече“ - сери-

ал, с.5 еп.8
02.20 „Преди обед“ /п./ - токшоу
04.30 „Търговски център“ - сериал, 

с.15

NOVA
05.20 „Пресечна точка“ - публици-

стично шоу /п/
06.00 „Здравей, България“ - сутре-

шен блок
09.30 „На кафе“ - предаване на 

NOVA
12.00 Новините на NOVA
12.30 „Черно-бяла любов“ (премие-

ра) - сериен филм
13.30 „Неразделни“ (премиера) 

- сериал
15.00 „Не ме оставяй“ (премиера) - 

сериен филм
16.00 Новините на NOVA
16.10 „Пресечна точка“ - публици-

стично шоу
17.00 „Намери ме“ (премиера) - 

сериен филм
18.00 „Семейни войни“ (премиера) 

- телевизионна игра
19.00 Новините на NOVA - централ-

на емисия
20.00 „Черешката на тортата“ - 

риалити
21.00 „Полицаите от края на града“ 

- сериал
22.00 „ФБР“ - сериал, сезон 2
23.00 Новините на NOVA
23.30 „Престъпни намерения“ - 

сериал, сезон 9
00.30 „Пожарникарите от Чикаго“ - 

сериал, сезон 9
01.30 „Кобра 11: Обади се!“ - сери-

ал, сезон 10
02.30 „Сияйна луна“ - сериал

Diema
06.15 „Военни престъпления: Лос 

Анджелис“ - сериал, сезон 
6 /п/

07.15 „Да се посмеем“ /п/
07.45 „Снайперисти“ - сериал, 

сезон 3 /п/
08.45 „Черният списък“ - сериал, 

сезон 2, 2 епизода /п/
11.00 „Морски тюлени“ - сериал, 

сезон 3, 2 епизода /п/
13.00 „Снайперисти“ - сериал, 

сезон 3
14.00 „Черният списък“ - сериал, 

сезон 2, 2 епизода
16.00 „Да се посмеем“, 2 епизода
17.00 „Пагубна стихия“ - кри-

минален екшън с уч. на 
Мел Гибсън, Емили Хърш, 
Кейт Босуърт, Дейвид Заяс, 
Стефани Кайо и др. /п/

19.00 „Военни престъпления: Лос 
Анджелис“ - сериал, сезон 6

20.00 „Морски тюлени“ - сериал, 
сезон 3, 2 епизода

22.00 „Отмъстителите: Война без 
край“ - екшън-фантастика 
с уч. на Робърт Дауни Джу-
ниър, Крис Хемсуърт, Марк 
Ръфало, Крис Прат, Джош 
Бролин, Крис Евънс, Скарлет 
Йохансон, Дон Чийдъл, 
Бенедикт Къмбърбач, Том 
Холанд, Чадуик Боузман, 
Зоуи Салдана, Карън Гилън, 
Том Хидълстън и др.

00.50 „Фрактура“ - предаване за 
рок музика /п/

02.50 Еротичен телепазар

KinoNova
06.00 „Холивудски новини“
06.30 „Празнична суматоха“ - семеен 

филм с уч. на Ан Хечи, Кевин 
Даниелс, Карлос Гомез и др.

08.20 „Павароти“ - документален 
филм /п/

11.00 „Празници по поръчка“ - 
романтичен филм с уч. на 
Мередит Хагнер, Боби Кампо, 
Меган Парк, Арън О’Конъл 
и др.

12.50 „Холивудски новини“
13.40 „Снежен празник“ - семеен 

филм с уч. на Тревър Донован, 
Линди Буут, Джо Тейсман, 
Андрю Дърбан и др. /п/

15.30 „Кабелджията“ - комедия 
с уч. на Джим Кери, Матю 
Бродерик, Лесли Ман, Джак 
Блек, Бен Стилър и др. /п/

17.30 „Зов за завръщане“ - екшън-
фантастика с уч. на Колин 
Фарел, Кейт Бекинсейл, Дже-
сика Бийл, Бил Най, Брайън 
Кранстън, Бокем Уудбайн и 
др. /п/

20.00 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 7

21.00 „Сянката на шпионина“ 
(премиера) - трилър с уч. на 
Рейчъл Броснън, Бенедикт 
Къмбърбач, Джеси Бъкли, 
Ангъс Райт и др.

23.15 „От местопрестъплението: 
Маями“ - сериал, сезон 7 /п/

00.00 „Средата на 90-те“ - драма с 
уч. на Съни Сулджич, Катрин 
Уотърсън, Лукас Хеджис, 
Райдър Маклафлин и др.

FOX
05.30 Семеен пъзел, еп. 11
06.00 Семеен пъзел, еп. 12
06.20 Хавай 5-0, еп. 22
07.10 Хавай 5-0, еп. 23
08.00 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 20
08.55 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 21
09.50 Теория за Големия взрив, еп. 14
10.15 Теория за Големия взрив, еп. 15
10.45 Луцифер, еп. 7
11.40 Интернешънъл, еп. 1
14.00 Психаротерапия, еп. 16
14.25 Макгайвър, еп. 2
15.20 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 22
16.15 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 23
17.10 Теория за Големия взрив, еп. 16
17.35 Теория за Големия взрив, еп. 17
18.05 Хавай 5-0, еп. 24
19.00 Хавай 5-0, еп. 25
20.00 Луцифер, еп. 8
21.00 Американска схема, еп. 1
23.50 Макгайвър, еп. 3
00.45 Теория за Големия взрив, еп. 16
01.10 Теория за Големия взрив, еп. 17
01.40 Хавай 5-0, еп. 24
02.30 Хавай 5-0, еп. 25
03.15 Империя, еп. 1
04.00 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 22
04.45 От местопрестъплението: 

Маями, еп. 23

bTV Cinema
06.00 „Ривърдейл“ /п./ - сериал, с.4 

еп.15, 16
08.00 „Kingsman: Тайните служби“ - 

екшън, комедия, приключен-
ски (Великобритания, САЩ, 
2014), режисьор Матю Вон, 
в ролите: Тарън Еджъртън, 
Колин Фърт, Самюъл Джаксън, 
Марк Стронг, Майкъл Кейн, 
Джак Давънпорт, Марк Хамил, 
София Бутела и др.

10.30 „Ривърдейл“ - сериал, с.4 
еп.17, 18

12.30 „Принцесата и дракона“ - ани-
мация, семеен (Русия, 2018), 
режисьор Марина Нефьодова

14.45 „Марсианецът“ - фантастика, 
приключенски, екшън (САЩ, 
2015), режисьор Ридли Скот, в 
ролите: Мат Деймън, Джесика 
Частейн, Кристен Уиг, Джеф 
Даниълс, Майкъл Пеня, Шон 
Бийн, Кейт Мара, Себастиан 
Стан, Чиуетел Еджиофор, Бене-
дикт Уонг, Макензи Дейвис, 
Доналд Главър и др.

17.30 „Цената на свободата“ - трилър 
(тв филм, Канада, 2017), 
режисьор Джон Л`Екюър, в 
ролите: Кели Уилямс, Ниъм 
Уилсън, Сарейн Бойлан, 
Конрад Коутс, Джъстин 
Мейдър и др.

19.15 „Убийствена любов“ - трилър 
(тв филм, САЩ, 2017), режи-
сьор Алън Дарней, в ролите: 
Барби Кастро, Брайън Грос, 
Джейсън Кук, Тейлър Кастро, 
Дина Майър и др.

20.50 „Като на кино“ - предаване 
за кино

21.00 „Интерстелар“ - фантастика, 
мистъри (САЩ, Велико-
британия, 2014), режисьор 
Кристофър Нолан, в ролите: 
Матю Макконъхи, Ан Хатауей, 
Джесика Частейн, Уес Бентли, 
Кейси Афлек, Макензи Фой, 
Майкъл Кейн, Уилям Дивейн, 
Мат Деймън, Елън Бърстин 
и др.

00.30 „Макс Пейн“ - екшън, 
криминален (Канада, САЩ, 
2008), режисьор Джон Мур, в 
ролите: Марк Уолбърг, Мила 
Кунис, Бо Бриджис, Кристофър 
Бриджис-Лудакрис, Олга Ку-
риленко, Крис О`Донъл и др.

02.30 „От другата страна на вратата“ - 
хорър (Великобритания, САЩ, 
Индия), режисьор Йоханес 
Робъртс, в ролите: Сара Уейн 
Калис, Джереми Систо, София 
Росински, Сучитра Пилай и 
др. [16+]

04.15 „Вдишване“ - драма, трилър 
(САЩ, 2010), режисьор Бал-
тазар Кормакур, в ролите: 
Дърмът Мълроуни, Даян 
Кругър, Сам Шепърд, Джорди 
Мойя, Венсан Перез, Розана 
Аркет и др. [14+]

Bulgaria On Air
06:00 Денят ON AIR - новините с 

коментар с Ганиела Ангелова 
/п./

07:00 България сутрин - важните 
неща рано сутрин с Мария 
Константинова и Мирослав 
Димитров

09:00 Линия „Здраве“ - предаване за 
здравословен начин на живот 
с Яна Данаилова /п./

09:30 Телепазарен прозорец
09:45 Пътеводител на здравословна-

та храна – филм
10:15 Телепазарен прозорец
10:30 Удивителният свят на гравита-

цията - филм
11:30 Телепазарен прозорец
11:45 Скритата Италия – филм
12:15 Телепазарен прозорец
12:30 Мис Скарлет и херцогът – 

криминална драма /п./
13:30 Новините ON AIR
14:00 Телепазарен прозорец
14:15 Операция История – предаване 

с Росен Петров /п./
15:15 Телепазарен прозорец
15:30 Новините ON AIR
15:45 Телепазарен прозорец
16:00 Мистерията на материята 

- филм
16:30 Дарвин – бъдещето на видо-

вете - филм
17:00 Boec.BG – предаване за бойни 

спортове /п./
17:30 Новините ON AIR
17:50 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев
18:30 Новините ON AIR
19:30 Денят ON AIR - новините с 

коментар с Ганиела Ангелова
20:30 Мис Скарлет и херцогът – 

криминална драма
21:30 Новините ON AIR 
22:15 Гангстер под прикритие – 

криминален сериал
23:15 Корени – исторически сериал, 

драма
00:00 Новините ON AIR /п./
00:45 Линия „Здраве“ - предаване за 

здравословен начин на живот 
с Яна Данаилова /п./

01:10 Пътеводител на здравословна-
та храна – филм /п./

01:40 Удивителният свят на гравита-
цията - филм /п./

02:30 Новините ON AIR /п./
03:15 Гангстер под прикритие – 

криминален сериал /п./
04:15 Корени – исторически сериал, 

драма /п./
05:00 Новините ON AIR /п./
05:30 Директно - актуално ток шоу с 

Димитър Абрашев /п./

Bloomberg TV
07:00 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п/ 

08:00 Блестящи идеи – док. пореди-
ца на Bloomberg

09:00 Цитати на деня
09:30 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов

10:30 Бизнес среща с Таня Кръстева 
/п./

11:00 Водещите новини 
11:05 Светът е бизнес с Ивайло 

Лаков /п./
11:35 Цитати на деня 
12:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки

14:00 Update – предаване за високи-
те технологии с водещ Бойчо 
Попов/Елена Кирилова /п./

15:00 Водещите новини
15:05 Бизнес старт – сутрешен блок с 

Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

16:00 Водещите новини
16:05 Очи в очи – док. поредица на 

Bloomberg 
17:00 Водещите новини
17:05 Големите решения – док. 

поредица на Bloomberg
18:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

19:30 Bloomberg TV Bulgaria интервю
20:00 Бизнес среща с Таня Кръстева
20:30 Светът е бизнес с Ивайло Лаков
21:00 7 в 7 - най-важното от 

седмицата
21:10 Цитати на деня
21:30 Смарт час с Живка Попатана-

сова /п./
22:00 В развитие – дневен блок с 

Вероника Денизова/Делян 
Петришки /п./

23:00 Мечтатели – док. поредица на 
Bloomberg

00:00 Бизнес старт – сутрешен блок с 
Живка Попатанасова и Христо 
Николов /п./

01:00 Светът е бизнес с Ивайло 
Лаков /п/

01:30 Бизнес среща с Таня Кръстева 
/п./ 

02:00 Клуб Investor с Ивайло 
Лаков/п./

03:00 В развитие – с Вероника Дени-
зова/Делян Петришки /п./

06:30 Цитати на седмицата /п./

ТВ ПРОГРАМАМАЛКИ 
ОБЯВИ
РАЗНИ

Професионални шевни машини 
/facebook/
Ремонт и продажба на шевни 
машини. Посещение и на място. 
тел. 0899 900 158

------
Транспортни услуги - 
преместване на дома и офиса, 
превоз на всякакви товари   
тел. 0899 900 158

www.19min.bg
show@19min.bg
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лесно умерено трудно
>>СУДОКУ

НАЙ-СВОБОДНИЯТ ВСЕКИДНЕВНИК В БЪЛГАРИЯ

Москва е завършила 
изпитанията на пето 
поколение руска водка. 
С поразяващо действие 
без аналог.

Станимир Лучков
:)   :P   :D

По действителен случай 
в бензиностанция: 
- Фактура ще искате ли? 
- Искам. 
- Кажете Булстат. 
- Булстат.

:)   :P   :D
Тази сутрин бях 20 
минути на пътеката за 
бягане. Утре смятам и да 
я включа.

:)   :P   :D
- Ало, дружеството за за-
щита на животните ли е?
- Да, кажете.

Бате 
Гошо:

:)   :P   :D
- Много си обичам моя 
четириног приятел!
- Как се казва?
- Диван!

:)   :P   :D
Една жена изкарва авто-
мобила си. Първо удря 
колата пред нея, после 
- зад нея. Идва полицай 
и иска книжката й. Тя му 
отговаря:
- Я не ставайте смешен, 
че кой ще ми даде книж-
ка на мен?!

:)   :P   :D
Съдията пита свидетел:
- Знаете ли колко ще Ви 
дадат за неверни пока-
зания?
- Да, обещаха ми едно 
BMW. 

:)   :P   :D
Съпруг търси удостове-
рението за граждански 
брак:
- Скъпа, къде е онзи 
документ с доживотната 
присъда?

:)   :P   :D
Момичета, избирайте 
си непохватни мъже. Те 
ще ви купуват все нови 
неща...Сръчните ще ви 
поправят старите.

СЛЕД НОВИНАТА ЗА 
ЛЕЧЕНИЕ НА КОВИД С 
БЕЛИНА, ВЪПРОС НА 
ВРЕМЕ Е ДА РАЗБЕРЕМ 
КОЛКО ХОРА ЛЕКУВАТ 
ЗАПЕК С КАНАЛИН... 

ДИМИТЪР СТАВРЕВ

- Ами тук пощаджията се 
е качил на дървото в дво-
ра и псува питбула ми.

:)   :P   :D
- До 16 г. бях твърдо убе-
ден, че всички момичета 
са много красиви!
- И тогава какво се про-
мени?
- Престанах да се сраму-
вам и започнах да нося 
очила!

:)   :P   :D
Стар аптекар въвежда 
нов колега в работата:
- А ето от това шише сип-
ваме, когато рецептата е 
толкова грозно написана, 

че не може да се разбере 
нищо от нея.

:)   :P   :D
Между психиатри:
- Днес имах ужасен 
пациент! Мислеше ме за 
уличен стълб!
- Че какво му е ужасното?
- По същото време си 
мислеше, че е куче.

:)   :P   :D
Лекар пита пациент-веге-
тарианец:
- Защо Вие, убеденият 
вегетарианец, ядете 
заешко?
- За отмъщение. Те защо 
ядат зеле?!

ПОВРЕДАТА НЕ Е
ВЪВ ВАШИЯ ТЕЛЕВИЗОР


